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LABUAN: Ahli Dewan Negaril, Seoator 
Datu1;t Yunus Kurus menyambut baik keoy
ataao TimbaIao Perdaoa Meoteri, Tao Sri 
Mayuddio Yassio uotuk meogkaji semula 
"kajiao membioa jambatao yang . akao 
meoghubuogkao Labuao dengao taoah be
sar Sabah di Meoumbok. 
. Bagaimanapun katanya, kajian semula itu 
perIu dibuat secara menyeluruh ' y,ang boleh 
membawa keuntungan kepada kedua-dua 
wilayah Sabah dan· Labuan . terutamanya dari 
sudut pembangunan ekonomi. 

Beliau berkata, isu kajian pembinaan jam
batan itu· bukanlah sesuatu yang bam, . ini 
kerana kerajaan sebelum ini telah pun·melantik 
Universiti Malaysia Sabah. (UMS) untuk mem
buat kajian membabitkan peruntukan sebanyak 
RMjilta. 

"Kajian semula itu per1u dibuat sernuIa, ini 
kerana kdsnya rnungkin sudah berlainan 
berikutan kenaikan barang sernasa, rnalah ka
jian. itu juga perIu dibuat secara rnenyeluruh 

bagi rnendapatkan irnpaknya kepada rakyat 
terrnasuk pengusaha bot-bot laju dan feri yang 
berulang alik dari Menurnbok dan Labuan," 
katanya. 

Beliau berkata demikian ketika diminta 
mengulas kenyataan Tirnbalan Perdana Men
teri, Tan Sri Mahyuddin Yasin yang kerajaan 
bersedia untuk rnengkaji sernula kajian cadan
gan pernbinaan jambatan itu pada tahun de: 
pan. 

Pada Selasa lalu, Mahyuddin yang berada 
di Sabah untuk lawatan kerja berkata, kerajaan 
telah pun bersedia untuk rnengkaji sernula 
cadangan pernbinaan jambatan berkenaan. 

Terdahulu Yunus yang juga Pengerusi Ma
jlis Penasihat Perbadanan Labuan rnerasmikan 
Program Pengurusan Bencana Periogkat Ko
rnuniti 2012 anjuran Majlis Keselamatan Ne
gara, di dewan Mutiara Kolej Matrikulasi 
Labuan,pagikehnarin. 

Sebelurn ini, pada Mei 2009, Menteri 
Wilayah Persekutuan dan Kesejahteraan Ban
dar, Datuk Raja Nong Chile Raja Zainal Abidin 
pemah berkata, kajian cadangan pernJ:>inaan 
jambatan itu telahpun siap sepenuhnya oleh 

PENGHARGMN ... Yunus menerima ~e~dera kenanga~ daripada Fauzi (kiri) selepas 
merasmikan program itu -

VMS dan kertas kajian itu telahpun dihantar ke 
Unit Percangan Ekonorni (EPU) bagi kajian 
terperioci. 

Difaharnkan antara isi kand\lI1gan kajian itu 
rnenyatitkan kos pernbinaan jambatan sep
anjang 1-1 km itu rnernbabitkan kos RM3 bilion 
dan kosnya akan rneningklit sekiranya kerajaan 
rnenangguhkan pernbinaannya yang dirancang 
di bawah RMKlO. ' 

Selain itu, Labuan terIebih dahulu perIu 
rnernpunyai struktur kernudahan jalan raya 

yang lebih baik bagi rnengelakkan kesesakan 
, lalu lintas terutamanya ·dipusat bandar akibat 
pertambahan jumlah kenderaan. 

Hadir sarna di rnajIis itu, Pengarah Ba
hagian Bencana, Majlis Keselamatan Negara 

. (MKN), Superitendan Sahrin Ahmad, Peno
long Setiausaha MKN Wilayah Persekutuan 
Labuan, ASP Fauzi Ibrahim, Pengarah labatan 
Penerangan, Mohd Taib Ubah dan wakiI 
syarikat telekornunikasi Digi, Saiful Mizan 
Tuah. 


